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Bjørn Nymoen

Til: Sollid, Jan (GE Healthcare)
Emne: SV: Peismøte Kommunikasjonskomiteen 22.september

 

From: Sollid, Jan (GE Healthcare)  
Sent: 23. september 2015 07:19 
To: 'stig.klovstedt@gmail.com'; 'amund.rudlang@sb-hf.no'; olav.grande@sande-ve.kommune.no; 'Timmy Nilsen'; 'Olav 
Dalseth'; tom.johansen@siemens.com; 'oivind.haugen@no.ey.com'; 'Øistein Larsen'; 'otto@lac.no' 
Cc: 'Svein Otto Schjerven'; bjorn@holmestrandutvikling.no 
Subject: Peismøte Kommunikasjonskomiteen 22.september 
  
Stig, Øistein, Tom, Olav og Timmy ble  ønsket velkommen til møte hos Jan som serverte kaffe 
og Valborgs spennende iskake. 
  
Etter rask løsing av et par verdensproblemer og noen kommunale floker kastet teamet seg over 
dagsorden. 
  

1. Nysgjerringprisen – hvilken utmerkelse skal fra våren 2016 ta over etter statuen.  
Det var enighet om at det bør være en gjenkjennelig, kunstnerisk attraktiv utmerkelse 
som kan være fast over mange år. Innrammet bilde er praktisk og ettertraktet. Vi ser en 
makspris på 10.000 kr pr stk. Styret / Presidenten må kommentere om dette er riktig 
kostnadsnivå for videre planlegging.  
  
Alternativer: 
- Kunstnerisk skisse / litografi / trykk fra kunstnerne bak Nysgjerrig statuen,Asbjørn 

Høglund. Signert og numrert. 
o Kontakt kunstneren Asbjørn Høglund – finnes det skisse / tegning som kan 

brukes. Er kunstneren fortsatt aktiv (78 år) slik at han eventuelt kan lage ny 
skisse for oss som kan mangfoldiggjøres.   

o Kan annen kunstner lage en skisse / tegning av Nysgjerrigstatuen som kan 
mangfoldiggjøres.   

o Er det Ok med et flott bilde av statuen sammen med diplom. 
o Diplom + annet kunstverk ( Øistein kan formidle)  

- Statue på granittsokkel – lik den vi har hatt men betydelig mindre 
o Kontakte kunstneren for eventuell tillatelse og løsning av slikt prosjekt  

  
2. Programposter for våren 

- Pensjonisttilværelsen – innlegg fra Pensjonistskolen i Melsomvik – Øistein tar kontakt
- Per Fugelli  - mulig intercitymøte med makker evt åpent møte.  Tema bestemmes 

senere. Jan kontakter Fugelli for å avklare tilgjengelighet og evt pris. 
- K1 samarbeide ved Ordføreren  
- Torskeaften bør holdes på Ødegårdsbua – det blir mye bedre stemning enn på hotellet

  
3. Profilering av Rotary  
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- Rotary bør fortsatt ha en seriøs profil – ingen grunn til å stresse med å bli mer tabloid – 
Det er interessante programmer og gode møter som trekker folk til Rotary 
- Rotary bør fortsatt være en «lukket» klubb hvor en blir nominert og invitert til å bli 
medlem. Dette gjør Rotary ettertraktet og litt eksklusiv. 
- Nysgjerrigprisen bør være vår årlige hovedprofilering. Det kan lages mer Rotary PR ut 
av prisutdelingen, kanskje mer fyldig Rotary forhåndsomtale i programmet for 
Kulturfestivalen. 
- Vi bør legge opp til 3 planlagte, årlige PR framstøt i Jarlsberg: 
          Høst – presentasjon av Presidenten med fokus på Rotary profilsaker ( Polio, 
Nsimbi -- -- --) 
          Vinter – Ungdomsutveksling  
          Vår – Nysgjerrigprisen  
          For alle framstøtene lages underlag for journalisten. 

I tillegg invitere pressen til spesielle møter ( Fellesmøte Forsvarsforeningen, egne 
møter med interesse for andre). 
Kanskje kan vi sende egne presseinnlegg fra interessante Rotarymøter.  
  

- Det ble diskutert om Rotary bør ha et nytt, stort profilprosjekt à la Nygjerrigstatuen. 
Et prosjekt som viser at Rotary deltar aktivt i utviklingen av fremtodens 
Holmestrand.  Synspunkter både for og imot. Enighet om at vi ikke skal bli en vanlig 
dugnadsklubb. 

  
4. Rotray Facebook.  Ulike synspunkter i komiteen – noen mener det er OK som i dag 

med månedsbrev og Rotary Webside – andre mener en lukket Facebookside ville kunne 
åpne for bedre kontakt/informasjonsutveksling mellom medlemmene. Komiteen foreslår 
en prøveordning med  Facebook for medlemmene ( lukket) hvor de som ønsker kan gå 
inn. De som ikke ønsker vil fortsatt få månesdbrev og finne Rotarystoff på Websiden. 
  

Jan  
  
  

  
  


